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Mötesprotokoll styrelsemöte 2023-11-09  
Svenska Lapphundsklubben 
Organisationsnummer: 816-000 5545 
 

Plats: Digitalt möte via Zoom 
Deltar: Cattlin Marques, Dorothea Ledinek, Elisabeth Kaatari Lindblom, Jenny 
Andersson-Mård, Johanna Boström Stone (från § 8c.), Mari Sjölund (till § 17b.), Lotta 
Sjaunja (till § 13.) 
Lämnat återbud: Åsa Äng Eriksson 

 

§ 1. Mötets öppnande 
Ordförande Cattlin hälsande alla välkomna och öppnade mötet. 
 

§ 2. Fastställande av dagordningen 
Mötet beslöt att fastställa dagordningen med justeringar. 
 

§ 3. Val av justerare 
Mötet beslöt att välja Lotta t o m §13. och Elisabeth från §14. som justerare. 
 

§ 4. Genomgång föregående protokoll 
Mötet gick igenom föregående protokoll. I mötesprotokollet för oktober, har 
beslutet för § 13. hamnat under § 12. 
Mötet beslöt att lägga protokollet till handlingen med ovanstående tillägg. 
 

§ 5. Ingående och utgående post 
Mötet gick igenom ingående och utgående skrivelser. 
 

§ 6. Ekonomi 
Mötet gick igenom aktuell balans- och resultaträkning. 
Mötet beslöt att lägga dessa till handlingarna. 
 

§ 7. Jubileumsåret 
Cattlin sammanfattade hur året sett ut hittills. Det finns mycket 
jubileumspriser kvar och kommer troligen bli en del kvar även efter årets sista 
utställning. 
Mötet beslöt att vid årets slut, ha utmaningar där medlemmar kan delta och 
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få ett jubileumspris vid vinst. 
 

§ 8. Utställningskommittén 
 

a). Stockholm 10 december 
Cattlin rapporterar om läget inför rasspecialen i december. SLK söker 
efter kommissarie och bestyrelse. SLK önskar även hjälp med 
sponsring från företag, men tar gärna emot även från privatpersoner 
och kennlar. Om du/ni önskar sponsra, ta kontakt med SLK eller UK. 
 

b). UK-möte 
Mari meddelar att det inte finns något att rapportera eftersom man inte 
hunnit ha något nytt UK-möte.  
 

c). Digitalisering av utställning 
SLK har fått tillgång till SKKs nya system, varför det finns möjlighet att 
köra utställningen i Stockholm digitalt. 
Mötet beslöt att köra utställningen digitalt.  
 

§ 9. Avelskommittén 
 

a). Verksamhetsplan och arbetsbeskrivning. 
Dorothea rapporterar om att förslag för arbetsbeskrivning och 
verksamhetsplan har skickats. Verksamhetsplanen är inte utarbetad 
för ett specifikt år, utan mer allmänt vedertagen. SLK AK kommer i sin 
verksamhetsplan för 2024, inkludera ett förslag till nästkommande års 
budget. 
 

b). Föreläsning 
Dorothea rapporterar att SLK AK planerar två föreläsningar. Den ena 
är Agria Breed Profile som är gratis. Den andra föreläsningen kommer 
handla om hur man håller arbetande hundar friska. Föreläsaren 
kommer kosta 3750 kr.  
Mötet beslöt att godkänna kostnaden på 3750 kr för föreläsningen.  
 

c). Central avelskonferens SKK 
SKK har skickat inbjudan till en central avelskonferens. Inbjudan har 
skickats vidare till rasklubbarna för att de ska kunna utse 
representanter. Önskvärt från HUS är att Dorothea, men gärna någon 
mer deltar. 
Mötet beslöt att skicka Dorothea på avelskonferensen från HUS. 
 

§ 10. TK 
Elisabeth rapporterar att det tillkommit två personer till tävlingskommittén och 
att ett möte planeras. Kommittén arbetar med policydokumentet. Ytterligare 
en medlem har lämnat önskemål om att ingå i tävlingskommittén. 
Mötet beslöt att ge Elisabeth i uppdrag att kontakta denna person. 
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§ 11. PR-kommittén 

 
a). Material Monter 

Johanna rapporterar från PR-kommittén och arbetet med montern på 
Stockholmshundmässa. I monterhyran i Stockholm, ingår 12 biljetter. 
Dessa delas jämt mellan rasklubbarna.  

b). Johanna rapporterar om kostnader för montern i Stockholm, men även 
för My dog i januari och hur mycket pengar som behöver avsättas för 
ändamålet. Arbetet med My Dog fortsätter och kommer att tas upp på 
nästkommande möte. 
 
Mötet beslöt att avsätta 11000 kronor för montrarna i Stockholm och 
Göteborg.  
Mötet beslöt att rasklubbarna får stå för övriga biljetter samt övriga 
kostnader som har med bemanning.  
 
 

§ 12. Rasklubbar 
 

a). Lapsk Vallhund 
 Inmönstring – Rasklubben har erhållit en förfrågan om att 

mönstra in en hund på rasen. Rasklubben önskar dock mer 
information och kommer skicka den kompletterade ansökan 
vidare till SLK AK för vidare beslut i SLK HUS 

 RAS – Rasklubben meddelar att man haft två möten för att 
arbeta med RAS. 
 

b). Finsk Lapphund 
 Skrivelse styrelsemedlem respons – Cattlin önskar återkoppling 

på det mail som skrivits som respons på den skrivelsen som 
inkommit från AK SRFL. 

 Avgifter SKK – Rasklubben har på ett av sina möten diskuterat 
SKK avgifter. SKK höjer hela tiden priserna och i dagsläget 
upplever rasklubben att priserna är höga i jämförelse med vad 
man får för priset. SLK HUS rekommenderar en motion till nästa 
Kennelfullmäktige. 
 

c). Svensk Lapphund 
Inget att rapportera. Senaste styrelsemötet inställt. Frågan om FCI 
workingclass har inte hanterats ännu. 
 

§ 13. Nordiskt Möte 
Cattlin rapporterar om att det inte gått att hitta en idealisk plats och tid för det 
planerade nordiska mötet i Stockholm. Förslaget är ett möte en annan helg 
där de olika ländernas styrelse och de olika rasernas AK alla kan delta. 
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Mötet beslöt att omvandla mötet till ett digitalt möte i början av 2024 via länk 
som en uppstart för samarbetet, för att senare i framtiden ha ett fysiskt möte. 

 

 
§ 14. SLK fullmäktigemöte 2024 

Mötet beslöt att SLK fullmäktigemöte ska hållas digitalt måndag 27 maj 
klockan 18:00 via zoom. Mötet ger Mari i uppdrag att meddela 
valberedningen om mötestid. 
  

§ 15. Valberedningen 
Valberedningen vill veta vilka som kommer sitta kvar. SLK HUS diskuterade 
att det är mer lämpligt om valberedningen kontaktar styrelsemedlemmar 
personligen och frågar detta.  
 

§ 16. Hemsidan 
 

a). Inloggning 
Cattlin har undersökt möjligheten att lösenordsskydda vissa 
publicerade dokument på hemsidan. 
Mötet ger Dorothea fick i uppdrag att fortsätta undersöka detta.  
 

§ 17. Övriga frågor 
 

a). GDPR 
Johanna har skickat förslag till styrelsens mail. Detta har dock inte 
hunnits gå igenom av alla, varför det bordläggs till nästa möte. 
Mötet ger styrelsen i uppdrag att läsa igenom förslaget för beslut vid 
nästkommande möte. 
 

b). Förslag policydokument 
Mötet gick igenom dokumentet som skickats på remiss till 
rasklubbarna. 
Mötet ger Johanna i uppdrag att maila ut dokumentet till 
styrelsemedlemmar för återkoppling senast den 16 november. 
 

§ 18. Nästa möte 
Mötet beslöt att ha nästa möte söndagen den 17 december 18:00 via zoom. 
 

§ 19. Mötets avslutande 
Ordförande Cattlin tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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